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Abstract (en)
The device (1) has a holding device (5) to hold goods. Two display stands (3) are supported on a transport fixture (2). The horizontal aligned bottom
bearing and horizontally aligned transport bearing are located on the transport fixture. A vertical spacing is formed between the bottom bearing and
transport bearing. The display stand is arranged on opposite side of the transport bearing. The vertical spacing is set in the range of 8-25 cm. A
support mount is arranged at upper end of the display stand.

Abstract (de)
Warenpräsenter mit Verkaufsständern zur Präsentation von Verkaufswaren zur Vereinfachung des Transports sowie des Aufwands zur Bestückung
der Verkaufsständer, bei welchen die Verkaufsständer auf einem Transportgestell mit horizontal ausgerichteten Bodenlagern und mit horizontal
ausgerichteten Transportlagern angeordnet sind, wobei die Transportlager zu den Bodenlagern einen vertikalen Abstand aufweisen und die
Bodenlager auf einer den Verkaufsständern abgewandten Seite der Transportlager angeordnet sind.
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